

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/62
7 May 1965

Special Distribution

Original: English

Trade Negotiations Committee

Comité des négociations commerciales

PARTICIPATION IN THE KENNEDY ROUND

Notification by Nigeria

The following communication has been received from the delegation of Nigeria.

Pursuant to the plan adopted for the participation of less-developed countries in the trade negotiations by the Trade Negotiations Committee (document TN.64/41/Rev.1) I am directed and do hereby notify you that the Federal Republic of Nigeria wishes to take part in the said trade negotiations and accordingly will indicate by 1 August 1965 her contribution to the objectives of the said trade negotiations.

PARTICIPATION AUX NEGOCIATIONS KENNEDY

Notification du Nigéria

La délégation du Nigéria a fait parvenir au secrétariat la communication reproduite ci-après.

Conformément au plan de participation des pays peu développés adopté par le Comité des négociations commerciales (document TN.64/41/Rev.1), je suis chargé de vous faire savoir que la République fédérale du Nigéria désire prendre part aux négociations et qu'en conséquence elle fera connaître pour le 1er août 1965 sa contribution à la réalisation des objectifs desdites négociations.